

Referat

Bestyrelsesmøde i Vasehus Rideklub

20. august 2024 kl. 17.00-20.00

Sekretariat, hal 2

Deltagere: Gitte, Ane, Charlotte, Elisa og Kirsti

Elisabeth deltager kl. 19:30-20:00

Referent: Kirsti

- 1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
 - a. Referatet er godkendt uden bemærkninger.
- 2) Opsamling fra sidste mødereferat:
 - a. Skift af bank - Møde aftales med Susanne, Kirsti og bank med henblik på et skift.
 - i. Charlotte afventer mødedato.
 - b. Informationskærme til begge rytterstuer
 - i. Skærmene er kommet op. Er tændt man-fre 9:00-22:00 og søn 9:00-15:00, slukket lør. Mere tid afsættes på de slides, hvor der meget tekst.
 - c. Der skal indkøbes maling til opfriskning af springmateriale.
 - i. Er indkøbt, og maling er igangsat.
- 3) Informationer ved formanden
 - a. Der er ingen informationer.
- 4) Informationer fra kassereren
 - a. Udgifter til elevskolecup - Sidste år betalte klubben overnatning og en gallamiddag til én rytter og én forældre. Dem der havde en ekstra forælder eller søskende med, skulle betale kr. 350 for overnat og gallamiddag. Gælder det også i år? Samme er gældende for i år.
- 5) Inden landsstævnet ønskes der ekstra lamper i hal 2. Det sættes i gang.
 - a. Det anslås at koste ca. 10.000kr, da pærer koster 450kr pr. stk. Heri er der omkostning til lift og elektriker mv.
 - b. Ekstra lamper står Ridecenteret for (12 stk.)
- 6) Fondssøgning (Fast punkt)
 - a. Elisabeth vil gerne at vi søger fond omkring nye ridehelme, sikkerhedsveste, sikkerhedsstigbøjler og piske. Charlotte undersøger muligheder.
- 7) Sommerfest 7. august kl. 14:00
 - a. Maden er steget.
 - b. Ane trykker A3-ark med indbydelsen til haller, stalde og oplysningstavle.
 - c. Ellers er Ane og Kirsti tovholdere.
- 8) Teams møde om tilskudsmodel tirs. 27. aug. 17:00 - 18:00
 - a. Susanne deltager.
- 9) Netværksridemøde 25. sept. 17:00 Viborg

- a. Susanne og Gitte deltager.

10) Rammer for betaling af tilskud til bl.a. DM.

- a. Vedtaget:
 - i. Klubben betaler for holdtilmelding, når holdet har gennemført. Dvs. det er bagudbetalt. Der skal være mindst 1 rytter på holdet, der har været medlem af Vasehus Rideklub i mindst 1 år.
 - ii. Skal der ydes tilskud til andet, skal det være et specielt event, der ligger ud over hvad der forventes på distriktsplan.

11) Nye ryttere og ikke mindst deres forældre. Hvordan føler de sig velkomne og taget godt imod? Trækkere i gamle dage, kursus i opsadling m.v.

- a. Der findes en gammel brochure, som evt. kan opdateres med velkommen og retningslinjer i første omgang.
- b. Man kan evt. lave et månedligt opsadlingskursus for nye elever, iflg. Elisabeth er det få elever hvis forældre ikke selv har lidt kendskab til heste.
- c. Elisabeth oplyser, at det er svært at skaffe piger som ponytrækkere.

12) 50x70 Udendørs Ridebane (Fast punkt, men vi afventer nærmere omkring fond før vi kommer videre)

- a. Prisoverslag (i alt for bane alene: 1.659.500kr):
 - i. Pris på sokkel og bund, uden ebbeflod system og top lag: 382.000 inkl. moms. (Elisabeth og Steffen kan dække omkostning)
 - ii. Der er modtaget et prisoverslag på 1.277.500kr (ud over de 382.000kr).
- b. Hertil kommer udgifter til hegn omkring hele 50x70 banen, dressurhegn, bogstaver, lys mv.

13) Ridecentret, Elisabeth med fra 19:30

- a. Kritik af bund i hal 2, som er for hård.
 - i. Der er kommet en klage fra en rytter fra sidste store springstævne, og vi vil ikke have klager til vores landsstævne. Dog beslutter vi, at det ikke er fornuftigt at ændre på banen så tæt op til stævnet.
 - ii. Elisabeth skaffer priser på fiber til begge haller, så vi kan vurdere hvad vi skal og hvornår.
- b. Elisabeth oplyser i relation til en udendørsbane, at Viborg kommune oplyser at det koster penge at komme af med fiberbane som affald når den engang skal væk.
- c. Kabinet til musik ind i hul i barrieren - tidshorisont? Elisabeth følger op med Steffen Jensen.

14) Eventuelt

- a. Punkter til næste gang:
 - i. Vasehusfolder - Kirsti har fundet en gammel, der kan opdateres.
- b. Det er besluttet, at sponsorer til stævner må få et lille skilt i hallen. Skiltet bliver fjernet, når sponsoratet ophører.
- c. Ønske fremsat om spejlvæg i hele enden af hal 2. Priser og muligheder undersøges nærmere.

15) Næste mødedato

- a. Tirsdag d. 8. oktober 2024 kl. 17:00